
AUTHORIZATION LETTER FOR USE OF PORTRAIT 

 

Date:  

 

I/ We, the undersigned, hereby authorize the Division of International Affairs in 

National Taipei University of Education to take photograph or video containing portrait 

of myself/ourselves, (“the Portrait”) and agree to the below terms & conditions: 

1. The organizer (the Division of International Affairs) is authorized to use the Portrait 

in a world-wide, royalty free manner for the purposes of display, publication, services, 

advertising by way of any channel or means the Organizer thinks fit without my/our 

prior consent. 

2. I/We agree not to receive any notice, prior or otherwise, royalty, remuneration, 

indemnity, costs or expenses for any use of the Portrait for the above purposes. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

To National Taipei University of Education 

 

 

 

 

 

 

 

D a t e : 2 0 2 3 /     /     ( y y y y / m m / d d ) 



肖像權使用同意書 

 

日期：112年    月      日 

本人(甲方)同意並授權國立臺北教育大學研究發展處國際事務組使用、修飾、公

開展示本人之肖像和影片。本人亦同意以下所列之事項： 

1. 本人同意並授權國立臺北教育大學研究發展處國際事務組使用本人之照片

或影片，在不違反公共秩序及善良風俗之下得以公開展示、出版、宣傳在網

路平台，但不得用於其他非本次立同意書人所授權與承諾之使用範圍。 

2. 國立臺北教育大學研究發展處國際事務組同意不會對您的肖像收取使用費、

報酬、賠償、費用或其他的支出，也不會以任何上述目的而將肖像用於其他

用途。 

 

                                                        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

＊影片中主要角色都需要簽署。 

 

 

此致 

國立臺北教育大學 

 

 

 

 

 

中 華 民 國 1 1 2 年     月     日 


